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                       Zápisnica č.3/2021 
zo zasadnutia obecného zastupiteľstva konaného dňa 23.6.2021 

Prítomní:  

Starosta obce V. Guoth, 

Poslanci: A. Baďová, P. Huntošová, E. Kohár, Ing. M. Krakovský,  

Kontrolórka: PhDr. Desana Stromková 

Zapisovateľka: M. Krakovská 

Hostia: pán Peter Budiak ml., Martin Ďurovič, Marek Sliacky, Branislav Baďo 

Návrh programu:  

1. Otvorenie zasadnutia  

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  

3. Kontrola plnenia uznesení  

4. Žiadosť o odkúpenie obecného pozemku parcela CKN 838/2   

5. Prejednanie a schválenie potrebných zmien v personálnom zložení Komisie na ochranu verejného záujmu. 

6. Štatút obce Ivachnová 

7. Zásady hospodárenia s finančnými prostriedkami obce Ivachnová 

8. Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom obce a s majetkom štátu, ktorý bol zverený obci Ivachnová 

9. VZN č. 1/2021 o ochrannom pásme pohrebiska obce Ivachnová 

10. VZN č. 2/2021 o nakladaní s komunálnymi odpadmi a drobnými stavebnými odpadmi na území obce Ivachnová 

11. Rozpočet obce 2021 – úpravy, zmeny 

12. Záverečný účet obce Ivachnová za rok 2020 

13. Stanovisko hlavného kontrolóra obce Ivachnová k záverečnému účtu obce Ivachnová za rok 2020 

14. Výročná správa obce Ivachnová za rok 2020 

15. Správa nezávislého audítora z auditu účtovnej závierky a správa k informáciám, ktoré sa uvádzajú vo výročnej správe za rok 2020 

16. Správa z vykonanej kontroly hlavného kontrolóra 

17. Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce Ivachnová na 2. polrok 2021 

18. Rôzne – informácia zo zasadnutia sociálno- kultúrnej komisie 

                 - informácia o akciách a prácach v obci 

19. Záver 

                
K bodu 1/ 

Zasadnutie otvoril starosta obce, privítal prítomných, oboznámil s navrhnutým programom a doplnením do 
programu žiadosť pána Ďuroviča ako 19. bod a 20. bod záver. Zastupiteľstvo súhlasilo.  

Prebehlo hlasovanie za program s doplnením 

Za 4 poslanci : A. Baďová, P. Huntošová, E. Kohár, Ing.  M. Krakovský 

Nik sa nezdržal, Nik nebol proti 

 

K bodu 2/  
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Starosta určil zapisovateľku: M. Krakovskú a overovateľov zápisnice: P. Huntošová, Emila Kohára 

Poslanci vzali na vedomie zapisovateľku a overovateľov zápisnice. 

 

K bodu 3/ 

Kontrola uznesení – neboli. 

K bodu 4/ 

Starosta prezentoval žiadosť o odkúpenie pozemku parcela č. CKN 838/2 od pána L. Poliaka. 

Ing. M. Krakovský – informoval, či žiadateľ vie aký je postup predaja obecného pozemku, že to len tak 
priamym predajom podľa zákona nie je v tomto prípade možné. Je za to, aby sa tento pozemok nepredával. 

E. Kohár – nesúhlasí s predajom pozemku. 

P. Huntošová – súhlasí s predajom pozemku, ale tiež podotkla, že podľa zákona v tomto prípade nie je 
možné tento pozemok predať konkrétnej osobe. 

A. Baďová – súhlasí s predajom pozemku, ale tak ako už bolo spomínané nie je možné konkrétnej osobe. 

Starosta- už boli dve žiadosti o odpredaj tohto pozemku ani v jednom prípade poslanci nesúhlasili. Keby sa 
rozhodlo o predaji pozemku, bolo by to podľa zákona dražbou alebo verejnou súťažou, do ktorej by sa 
žiadateľ mohol zapojiť. 

Starosta dal hlasovať o odpredaj pozemku na základe žiadosti pána L. Poliaka, teda konkrétne jemu. 

Prebehlo hlasovanie. 

Za 0 poslancov Nik sa nezdržal 

proti: A. Baďová, P. Huntošová, E. Kohár, Ing.  M. Krakovský 

K bodu 5/ 

Starosta – na podnet predsedu komisie poslanca  Ing. M. Krakovského, ktorý na základe upozornenia 
hlavnej kontrolórky obce navrhol tento bod programu. Informujem, že sa jedná o to, že podľa zákona má 
komisiu tvoriť: ak sú v obecnom zastupiteľstve zástupcovia politických strán a politických hnutí alebo 
nezávislí poslanci, komisia je zložená z jedného zástupcu každej politickej strany alebo politického hnutia 
a jedného zástupcu nezávislých poslancov, komisia musí mať aspoň troch členov, preto navrhujem, aby ste 
z nezávislých poslancov zvolili jedného, ktorý bude člen tejto komisie. 

Ing. M. Krakovský – členom tejto komisie za nezávislých poslancov má záujem byť poslanec Mgr. T. 
Kubačka, preto ho navrhol a dalo sa hlasovať. 

Prebehlo hlasovanie. 

Za 4 poslanci : A. Baďová, P. Huntošová, E. Kohár, Ing.  M. Krakovský 

Nik sa nezdržal, Nik nebol proti 

 

K bodu 6/ 

Štatút obce Ivachnová bol poslancom poslaný, do dňa zasadnutia neboli žiadne pripomienky. 

Ing. M. Krakovský – nie je v štatúte spomenutá športová činnosť, ale  kultúrna je. Ak je možné to nejako 
doplniť, lebo obec má obecný športový klub. 
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Ostatní poslanci nemali pripomienky. 

 Starosta navrhol schváliť Štatút obce Ivachnová s možnosťou doplnenia športovej činnosti. Bude 
zverejnený na internetovej stránke obce Ivachnová  
https://www.obecivachnova.sk/samosprava/dokumenty-a-legislativa/   

Prebehlo hlasovanie 

Za 4 poslanci : A. Baďová, P. Huntošová, E. Kohár, Ing.  M. Krakovský 

Nik sa nezdržal, Nik nebol proti 

 

K bodu 7/ 

Zásady hospodárenia s finančnými prostriedkami obce Ivachnová, boli poslancom zaslané, do dňa 

zasadnutia OZ neboli žiadne pripomienky. Budú zverejnené na internetovej stránke obce Ivachnová  

https://www.obecivachnova.sk/samosprava/dokumenty-a-legislativa/ 

Prebehlo hlasovanie 

Za 4 poslanci : A. Baďová, P. Huntošová, E. Kohár, Ing.  M. Krakovský 

Nik sa nezdržal, Nik nebol proti 

K bodu 8/ 

Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom obce a s majetkom štátu, ktorý bol zverený obci Ivachnová 

boli poslancom zaslané, do dňa zasadnutia OZ neboli žiadne pripomieky. 

Budú zverejnené na internetovej stránke obce Ivachnová  

https://www.obecivachnova.sk/samosprava/dokumenty-a-legislativa/  

Prebehlo hlasovanie 

Za 4 poslanci : A. Baďová, P. Huntošová, E. Kohár, Ing.  M. Krakovský 

Nik sa nezdržal, Nik nebol proti 

 

K bodu 9/ 

VZN č.1/2021 o ochrannom pásme pohrebiska obce Ivachnová. K návrhu VZN č. 1/2021 prišla jedna 
pripomienka od občana, pána P. Budiaka, ktorá bola poslancom preposlaná. V pripomienke pán Budiak 
navrhuje zvýšiť šírku ochranného pásma pohrebiska z navrhovaných 10 m na 50m ako je v zákone 
stanovená maximálna šírka. Starosta po prehodnotení navrhol šírku ochranného pásma navrhol na 20m. 
S návrhom poslanci súhlasili. 

Prebehlo hlasovanie  

Za 4 poslanci : A. Baďová, P. Huntošová, E. Kohár, Ing.  M. Krakovský 

Nik sa nezdržal, Nik nebol proti 

 

K bodu 10/ 

https://www.obecivachnova.sk/samosprava/dokumenty-a-legislativa/
https://www.obecivachnova.sk/samosprava/dokumenty-a-legislativa/
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VZN č.2/2021 o nakladaní s komunálnymi odpadmi a drobnými stavebnými odpadmi na území obce 
Ivachnová. K návrhu VZN neboli doručené žiadne pripomienky.  

Prebehlo hlasovanie. 

Za 4 poslanci : A. Baďová, P. Huntošová, E. Kohár, Ing.  M. Krakovský 

Nik sa nezdržal, Nik nebol proti 

 

K bodu 11/ 

Predniesla pracovníčka obecného úradu M. Krakovská. Rozpočtové opatrenia boli poslancom zaslané aj so 

stanoviskom hlavnej kontrolórky obce. 

A/ Rozpočtové opatrenie č. 4/2021 starostu obce k 31.3.2021, ktorým sa v súlade s § 14 ods. 2 písm.  b, c, zákona 

583/2004 o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy v z. n. p. navýšenie rozpočtu o prijaté účelové dotácie 

v sume 4 600,00 EUR 

B/ Rozpočtové opatrenie č. 5/2021 starostu obce k 31.3.2021, ktorým sa v súlade s § 14 ods. 2 písm. a zákona 

583/2004 o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy v z.n.p. presun medzi položkami v sume 13 823,08 EUR 

C/ Rozpočtové opatrenie č. 6/2021 starostu obce k 1.5.2021, ktorým sa v súlade s § 14 ods. 2 písm.  b, c, zákona 

583/2004 o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy v z. n. p. navýšenie rozpočtu o prijaté účelové dotácie 

v sume 5 915,00 EUR a zapojenie nevyčerpaných prostriedkov školskej jedálne v sume 253,45 EUR    

D/ Rozpočtové opatrenie č. 7/2021 starostu obce k 1.5.2021, ktorým sa v súlade s § 14 ods. 2 písm a zákona 

583/2004 o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy v z.n.p. presun medzi položkami v sume 3 396,-EUR 

 

E/ Rozpočtové opatrenie č. 8/2021, ktorým sa v súlade s § 14 ods. 2 písm b, c zákona 583/2004 o rozpočtových 

pravidlách územnej samosprávy v z.n.p. navýšenie rozpočtových prostriedkov v sume 25 491,48,-EUR  + 10.000,– 

EUR z fondu drevín -toto rozpočtové opatrenia sa doplnilo o schválenie čerpanie z fondu drevín do výšky 10.000,-

EUR a to na Oddychová zóna pri Váhu, Park Rybník, starostlivosť o dreviny. 

Prebehlo hlasovanie  

Za 4 poslanci : A. Baďová, P. Huntošová, E. Kohár, Ing.  M. Krakovský 

Nik sa nezdržal, Nik nebol proti 

K bodu 12/ 

Predniesla pracovníčka obecného  úradu M. Krakovská. Informovala, že rozpočet bol zostavený ako 

vyrovnaný a zmenený 7 krát. 

 Celkové príjmy obce boli vo v sume 379 106,10,-EUR. Najväčším príjmov obce sú daňové príjmy, ktoré boli 

vo výške 276 475,81,-EUR. V dôsledku pandémie COVID 19 výnos dane z príjmov poukázaný samospráve 

bol obci krátený o 2,4%, čo predstavuje sumu 5 857,20,- EUR. Obec prijala dotácie vo výške 30 634,85,- EUR 

ako bežné príjmy a 30 000,-EUR kapitálový príjem na rekonštrukciu a modernizáciu hasičskej zbrojnice. 

Celkové výdavky obce boli vo výške 356 165,89,-EUR čo predstavuje 89% čerpanie. Bežné boli vo výške 

314 527,02,-EUR a kapitálové vo výške 41 638,87,-EUR. 

Hospodárenie obce bolo  prebytok 22 940,21,-EUR. Z tohto prebytku sa podľa zákona vylúčili finančné 

prostriedky vo výške 22 940,21,- EUR, teda upravené hospodárenie obce je 0 EUR. 
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Kontrolou finančného okruhu k 31.12.2021 bol zistený prebytok finančných prostriedkov v sume 340,58,- 

EUR. Tento prebytok sa použije na tvorbu rezervného fondu. 

Záverečný účet obce Ivachnová je zverejnený na internetovej stránke obce. 

Po bode 13- Stanovisko hlavného kontrolóra obce Ivachnová k záverečnému účtu obce Ivachnová za rok 

2020, ktorý predniesla hlavná kontrolórka obce pani PhDr. D. Stromková, kde odporúčala obecnému 

zastupiteľstvu obce Ivachnová schváliť Záverečný účet obce Ivachnová za rok 2020 bez výhrad, prebehlo 

hlasovanie za schválenie záverečného účtu a použitie prebytku finančných prostriedkov v sume 340,58,-

EUR na tvorbu rezervného fondu. 

Prebehlo hlasovanie  

Za 4 poslanci : A. Baďová, P. Huntošová, E. Kohár, Ing.  M. Krakovský 

Nik sa nezdržal, Nik nebol proti 

K bodu 13/ 

Stanovisko hlavného kontrolóra obce Ivachnová k záverečnému účtu obce Ivachnová za rok 2020 

predniesla hlavná kontrolórka obce PhDr. D. Stromková je zverejnené na internetovej stránke obce.  

K bodu 14/ 

Výročnú správu obce Ivachnová za rok 2020 predniesla pracovníčka obce M. Krakovská. 

Informovala o vývoji obce z pohľadu účtovníctva- o majetku, záväzkoch,  pohľadávkach, výnosoch 

a nákladoch. Hospodársky výsledok kladný v sume 34 192,39 EUR bude zúčtovaný na účet 428- 

Nevysporiadaný výsledok hospodárenia minulých rokov. 

Výročná správa s uzávierkou a správou audítora bude zverejnená v registri účtovných závierok. 

Prebehlo hlasovanie za preúčtovanie hospodárskeho výsledku v sume 34 192,39 EUR na účet  428- 

Nevysporiadaný výsledok hospodárenia minulých rokov. 

Za 4 poslanci : A. Baďová, P. Huntošová, E. Kohár, Ing.  M. Krakovský 

Nik sa nezdržal, Nik nebol proti 

K bodu 15/ 

Správu nezávislého audítora z auditu účtovnej závierky a správu k informáciám, ktoré sa uvádzajú vo 

výročnej správe za rok 2020 prečítala pracovníčka obecného úradu M. Krakovská. 

K bodu 16/ 

Správy z vykonaných kontrol hlavnej kontrolórky obce predniesla hlavná kontrolórka obce PhDr. D. 

Stromková. Budú zverejnené na internetovej stránke obce Ivachnová. 

https://www.obecivachnova.sk/samosprava/hlavna-kontrolorka-obce/  

K bodu 17/ 

Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce Ivachnová na 2. polrok 2021 bol zverejnený na 

internetovej stránke obce, poslanci nemali k nemu pripomienky a tak prebehlo hlasovanie. 

Za 4 poslanci : A. Baďová, P. Huntošová, E. Kohár, Ing.  M. Krakovský 

Nik sa nezdržal, Nik nebol proti 

https://www.obecivachnova.sk/samosprava/hlavna-kontrolorka-obce/
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K bodu 18/ 

- Informáciu zo zasadnutia sociálno-kultúrnej komisie predniesla predsedníčka P. Huntošová. 

  Navrhujú, aby sa deň matiek ak to situácia dovolí oslavoval tak oko doteraz, teda program detí z materskej 
školy, kvety pre matky a poukážky v hodnote 5 EUR. Deň dôchodcov posedenie s  občerstvením, 
programom a poukážky v sume 10 EUR. 

Po diskusii poslancov, sa hlasovalo za vyplatenie poukážok v sume 10 EUR pre dôchodcov v tomto roku.  

Za 3 poslanci : P. Huntošová, E. Kohár, Ing.  M. Krakovský 

Nik sa nezdržal,  proti 1: A. Baďová 

Ďalej navrhujú pripravovať udalosť uvítanie detí do života raz za rok a tiež navýšenie príspevku pri narodení 
dieťaťa s trvalým pobytom v Ivachnovej na sumu 80-100 EUR zo súčasných 66 EUR. 

Prebehlo hlasovanie za navýšenie príspevku pri narodení detí na sumu 80 EUR  

Za 2 poslanci : P. Huntošová, , Ing.  M. Krakovský 

zdržal sa 1: E. Kohár,  proti 1: A. Baďová 

Vedenie obce s predsedníčkou sociálno-kultúrnej komisie sa zhodli, že Cyrilo-metodské hody  sa tento rok 
konať nebudú. 

Členovia komisie považujú za dôležité zriadiť kultúrno spoločenský  profil – „Život v obci Ivachnová“. Tento 
profil by slúžil účelne a to na informovanie obyvateľov o kultúrno – spoločenských akciách v obci, bol by 
denne sledovaný a kontrolovaný. Neslúžil by na presadzovanie individuálnych záujmov, názorov, ale pre 
dobro obce. Nepoukazoval by na nedostatky, ale zaktívnil by kultúrny život v obci. 

Prebehlo hlasovanie 

Za 4 poslanci : A. Baďová, P. Huntošová, E. Kohár, Ing.  M. Krakovský 

Nik sa nezdržal, Nik nebol proti 

- informáciu o akciách a prácach v obci predniesol starosta obce  

    - V najbližšej dobe výmena verejného osvetlenia v obci 

    - práce na hasičskej zbrojnici – okná, fasáda, vnútorné priečky 

    - kosenie a úprava verejného priestranstva 

    - vypracovanie projektu na rozšírenie verejnej kanalizácia ulička pri B. Baďovi 

- presunutie zasadnutia obecného zastupiteľstva z 28.7.2021 na septembrový termín 

  Prebehlo hlasovanie  

  Za 4 poslanci : A. Baďová, P. Huntošová, E. Kohár, Ing.  M. Krakovský 

  Nik sa nezdržal, Nik nebol proti 

P. Huntošová sa informoval o dotácii z VÚC, zatiaľ sme nedostali žiadnu odpoveď, zmluvu ani sme neboli 
nijak vyrozumený. Informovala sa o stave detí v materskej škole na ďalší školský rok – cca 40 detí. 

Uzavretie mosta – po diskusii sa poslanci so starostom zhodli, že sa vypracuje statický posudok a projekt 
dopravného značenia, keby bol most uzavretý.  

Prebehlo hlasovanie  
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  Za 4 poslanci : A. Baďová, P. Huntošová, E. Kohár, Ing.  M. Krakovský 

  Nik sa nezdržal, Nik nebol proti 

Ing. M. Krakovský – upozornil na situáciu v okolí obecného jarku- treba vyčistiť, nakoľko sa zvýšila 
povodňová aktivita. Starosta už volal kompetentným, aby sa jarok aj okolie jarku vyčistilo. 

K bodu/ 19 

Žiadosť od pána Ďuroviča bola poslancom zaslaná. Jedná sa o potvrdenie súhlasu obecným 
zastupiteľstvom, ktorý dala obec na napojenie plánovanej IBV na cestu č. I/18 podľa projektovej 
dokumentácie. 

Prebehlo hlasovanie  

  Za 4 poslanci : A. Baďová, P. Huntošová, E. Kohár, Ing.  M. Krakovský 

  Nik sa nezdržal, Nik nebol proti 

K bodu/ 20  

Záver. Starosta poďakoval prítomným za účasť a ukončil zasadnutie. 

 

Zapísala: Monika Krakovská                                                                        Vladimír Guoth 

                                                                                                                          Starosta obce  

Overovatelia: P. Huntošová 

                         E. Kohár 


